
روز گذشته شهردار منطقه 
ثامــن در دیدار بــا رئیس 
دانشــگاه بین المللی امام 
رضــا)ع( ضمــن تحلیل و 
بررسی اقدامات انجام شده 
در بافت پیرامونی اطراف حرم مطهر رضوی، 
به امضای تفاهم نامه همکاری با این دانشگاه 

اقدام کرد. 
شــهردار منطقه ثامن در ایــن دیدار گفت: 
شــهرداری منطقه ثامن تنها منطقه شهری 
است که دارای واحد پژوهشی مستقل است 
و در راستای گسترش تعاملات با دانشگاه ها 
و مؤسســات آموزش عالی و به ویژه مراکزی 
که از ســطوح عالــی رشــته های مرتبط با 

مقوله های شهرسازی و شهرداری برخوردار 
هســتند، گام های مؤثری برداشته است. به 
گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ثامن 
مشهد، سیدمصطفی نعمتی ادامه داد: انعقاد 
تفاهم نامه های همــکاری میان نهاد مجری 
طرح عمرانــی ثامن با دانشــگاه ها، یکی از 

همین گام های عملی است. 
بر اســاس این تفاهم نامه، اجرای پروژه های 
تحقیقاتی-کاربــردی مورد نیاز ســازمان 
مجری طرح و تدوین دانش فنی، همکاری در 
تعریف و اجرای عناوین پژوهشی در چارچوب 
تعریف پایان نامه های تحصیلات تکمیلی و 
بهره مند شدن 2طرف از امکانات یکدیگر در 

دستورکار خواهد بود.

»در ارتباط با روح ا... زم، 
مشــهد  در  کســی 
دستگیر نشده است.« 
ایــن را رئیــس کل 
دادگستری خراسان رضوی در پاسخ به 
این سؤال که آیا در ارتباط با روح ا... زم و 
دادن اطلاعات به او، از مشهد دستگیری و 
تشکیل پرونده داشــته ایم، بیان کرد و 
گفت: خیــر، در این زمینــه پرونده ای 
نداشــتیم. به گزارش ایســنا، غلامعلی 
صادقی دربــاره اظهاراتی منتســب به 

امام جمعه مشهد در رســانه ها مبنی بر 
دستگیری تیم تروریســتی در یکی از 

هتل های اطراف حرم مطهر رضوی، 
بیان کرد: این مطلب را مراجع 
رسمی اعلام نکردند. آنچه که 
ما مطلع شدیم، ظاهرا تعدادی 
از هتــل داران به مناســبتی 
خدمــت امام جمعــه بودند و 

ایشان به طور کلی 
توصیه هایی به 
آن ها داشتند و 

خبرنگار از فرمایش های ایشان این طور 
برداشت کرده که یک گروه تروریستی در 
اطراف دفتر امام جمعه دستگیر شده اند. 
وی افــزود: البته مــا پرونده ها و 
دستگیری هایی داشــته ایم. این 
تهدیدات همواره برای همه کشور 
بوده و در مشهد نیز هست، اما این 
مطلب را مرجع امنیتی و قضایی 
اعلام نکرده و آن برداشت 
اشــتباه خبرنگار بوده 
چنیــن  و  اســت 

مسئله ای صحت ندارد.  برخی از رسانه ها 
روز دوشنبه در دیدار آیت ا... علم الهدی با 
مدیران هتل ها و مراکز اقامتی مشهد، به 
نقل از ایشــان گزارش دادند که چندی 
پیش در یکی از همین هتل ها اعضای یک 
تیم تروریســتی دستگیر شــده اند. در 
گزارش رسانه ها از این نشست، همچنین 
به نقل از امام جمعه مشهد آمده بود که 
بعــد از جریان دســتگیری مدیر کانال 
آمدنیوز، بیشتر اطلاعات از شهر مشهد به 

او داده شده است. 
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رئیس کل دادگستری خراسان رضوی:

در ارتباط با 
 روح ا... زم، کسی 
در مشهد دستگیر 
نشده است

همکاری مشترک شهرداری ثامن و دانشگاه امام رضا)ع(

بی خطرسازی پسماندهای عفونی 1000مطب در مشهد

شهر غرق در نور ولادت نبی
مشهد الرضا)ع(  آماده برگزاری  جشن های  میلاد  پیامبر اکرم)ص( و امام صادق )ع( است
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انتخابات شاهد تصویب قوانین 
فرعی در مجلس نبودیم. دولت 
لایحه ای در این باره ارائه نکرده و 
گام هایی که مجلــس برای این 
موضوع برداشــته، ابتــر مانده 
اســت.« ایــن بخشــی از صحبت های 
عباسعلی کدخدایی، سخن گوی شورای 
نگهبان، در مشهد بود. همایش سراسری 
هیئت های نظارت بر انتخابات یازدهمین 
دوره مجلس که از سه شــنبه گذشته تا 
امروز در مشــهد در حال برگزاری است، 
بهانه ای شد تا سخن گوی شورای نگهبان 
نشست خبری ماهانه خود را در مجتمع 
اقامتی ولایت در مشهد برگزار کند. او بعد 
از اینکه مصوبات یک ماه گذشته شورای 
نگهبان را در این نشست خبری بیان کرد، 
دربــاره برخــی مســائل انتخاباتی به 
خبرنگاران پاســخ داد. آنچــه در جمع 
اصحاب رسانه بیشتر بحث شد، نحوه و 
ســازوکار تأیید صلاحیــت نامزدهای 
انتخابات مجلس بود کــه کدخدایی در 
پاسخ به همه بر »رعایت اصول قوانین در 
تأیید صلاحیت ها« تأکید کرد. به گفته او، 
همچنان در قوانین انتخابات نقص های 
مختلفی وجود دارد؛ با این حال دولت و 
مجلس هم در این باره اقدامی نکرده اند. به 
گفته کدخدایی »اصولا قانون انتخابات در 
حوزه تبلیغات بسیار محدود و حداقلی 
است. مصادیق ممنوعیت ذکر شده، اما در 
سایر مواد، قانون ســاکت است که باید 
اصلاح شــود«. او با ذکر ایــن مثال که 
فعالیت های عمومی یــک نامزد قبل از 
ثبت نام در انتخابات جزو تخلفات است یا 
نه؟ گفت: جامعه فعالیت های یک نامزد 
قبل از ثبت نام را به عنوان فعالیت تبلیغاتی 
می شناسد، اما قانون  آن را تبلیغات تلقی 
نمی کند. مصادیق شرکت در مراسم قبل  
ازانتخابات و هدایــا و کمک ها به مردم و 

روستاها در قانون   نیامده است.
او در پاسخ به سؤالی مبنی بر تغییر نگاه 
شــورای نگهبان برای معیار تشخیص 

صلاحیت ها برای همراهی با توصیه دولت 
درباره حضور همه ســلایق در انتخابات 
پیش رو این طور گفــت: رئیس جمهور 
و ســایر مقامات با قوانین و مقررات آشنا 
هستند. آنچه برای ما مهم است، پاسداری 
از حقــوق مــردم و حق الناس اســت و 
معتقدیم تأمین این وظیفه مهم از گذر 
اجرای صحیــح و دقیــق قوانین تأمین 
می شود. راه انتخابات خوب، سالم و حضور 

گسترده، اجرای صحیح قوانین است.
کدخدایی بیان کرد: شورای نگهبان و هر 
نهاد دیگری اگر به دنبال انتخابات صحیح، 
سالم، پرشور و حضور همه سلایق باشد، 

راهی جز اجرای قانون و مقررات ندارد.

z »نظر شورای نگهبان درباره سازوکار »سرا

اوایــل آبان مــاه برخــی رســانه ها و 
شخصیت های اصلاح طلب از تدوین طرح 
»سامانه رأی سنجی اصلاح طلبان« موسوم 
به »سرا« در شورای عالی سیاست گذاری 
اصلاح طلبان خبر دادند؛ طرحی با هدف 
میدان دادن به بدنه اجتماعی اصلاحات 
و به نوعی پاسخ گویی به انتقادات گذشته. 
سخن گوی شــورای نگهبان هم درباره 

سازوکار این طرح در پاســخ به شهرآرا 
اظهار کرد: نمی دانم ســازوکار سرا چه 
مفهومی دارد و فقط از رســانه ها متوجه 
ایجاد این سازوکار شدم. تا زمانی که این 
سازوکارها در وظایف نهادهای مسئول 
برگزاری انتخابات دخالتی نداشته باشد، 
منع قانونی ندارد، اما اگر بخواهد آثاری بر 
وظایف دستگاه های متولی داشته باشد، 
خلاف قانون خواهد بود و دســتگاه های 
نظارتی برخورد لازم را می کنند. او افزود: 
در موقعیتی هســتیم که بــه آرامش، 
وحــدت جمعــی و امید در مــردم نیاز 
داریم. اینکه برخی مقامات درباره شورای 
نگهبان و قوه قضائیــه مطالبی را مطرح 
می کنند، انتظار این اســت در جلساتی 
که با هم دارند مطرح شــود و بی جهت 
 ایجاد تردیــد و ناامیــدی در بین مردم 

نشود. 
کدخدایی دربــاره نحوه تأیید صلاحیت 
برخی نمایندگان مجلــس اظهار کرد: 
عملکرد نماینــدگان در طول 4ســال 
نمایندگی رصد می شود و اگر به این منجر 
شود که موجبات سلب صلاحیت نماینده 
را فراهم کند، شورا اقدام می کند. در برخی 

دوره ها نمایندگان تأیید صلاحیت نشدند.
وی با اشــاره به اینکه اظهاراتــی را که 
نمایندگان در راســتای انجــام وظایف 
نمایندگی در مجلس دارند، محل بحث 
برای تأیید صلاحیت قرار نمی دهیم، گفت: 
سایر فعالیت ها و سخنرانی ها در مکان های 
دیگر بررسی می شود. صرف انتقاد از یک 
نهاد، دستگاه یا شورای نگهبان، موجب رد 

صلاحیت یک نماینده نخواهد بود.
کدخدایی در پاسخ به یکی از سؤالات با 
بیان اینکه شورای نگهبان باشگاه سیاسی 
نیست که سهمی برای احزاب و گروه ها 
در نظر بگیرد، اظهار کرد: شورای نگهبان 
مجری قانون اســت؛ بنابرایــن نظرات 
همه  گروه ها را می شنود. از هر 2گروه به 
ما مراجعاتی دارنــد و مطالبی را مطرح 
می کنند. 2روز پیــش نیز یکی از احزاب 
اصلاح طلب درخواســت جلسه داشتند 
که قرار است برگزار شود. شورای نگهبان 
مانعی برای شــنیدن نظرات ندارد و در 
حد قانون این نظرات را در عملکرد خود 
لحاظ می کند. او همچنین درباره بررسی 
پالرمو در شورای نگهبان، گفت: ایراداتی 
که شــورای نگهبان درباره پالرمو گرفته 

بود، تأمین شد، اما اکنون این موضوع در 
مجمع تشخیص مصلحت نظام در دست 

بررسی است.
او درباره بررسی تخلفات در فضای مجازی 
اضافه کرد: فرقــی نمی کند که تخلفات 
تبلیغاتی در فضای واقعی یا مجازی باشد؛ 
دادستان کشــور به این مسئله اهتمام 
جدی دارد و قرار شــد تخلفات از طریق 
هیئت های نظارت و شورای نگهبان برای 
قوه قضائیه ارسال شود و برخورد جدی و 

قانونی صورت بگیرد.
کدخدایی همچنین درباره استانی شدن 
انتخابات و انتخابات الکترونیک، گفت: 
درباره استانی شــدن انتخابات ایرادات 
قانونی به این موضوع در شورای نگهبان 
وارد شد و این موضوع به مجلس عودت 
داده شد و متأسفانه مجلس هم اقدامی 
انجام نداد؛ بنابراین استانی شدن انتخابات 
منتفی است، اما درباره الکترونیکی شدن 
انتخابات، با وزارت کشور در حال کار کردن 
روی این موضوع هستیم تا تجمیع آرا و 
احراز هویت، الکترونیکی باشد. اگر وزارت 
کشور در بقیه موارد آمادگی داشته باشد، 
آماده هستیم که برگزار شود. سخن گوی 
شورای نگهبان با تأکید بر اینکه انتخابات 
الکترونیک یک الزام قانونی است، افزود: 
این کار می تواند ســرعت و دقــت را در 
شمارش آرا افزایش دهد. تاکنون از وزارت 
کشــور درباره تأمین امنیت روش های 
 رأی گیــری الکترونیکی درخواســت 

داشته ایم.
همایش آموزشی برای 700نفر از اعضای 
هیئت نظارت بر انتخابات در مشــهد در 
حال برگزاری است. از سه شنبه گذشته 
تا امروز وزیــر اطلاعات، وزیر کشــور، 
فرماندهی نیروی انتظامی، دادســتان 
کل کشــور و برخــی دیگــر از مقامات 
کشــوری برای توجیه و تبیین وظایف 
هر یک از دستگاه ها حضور دارند. ابلاغیه 
هیئت های نظارت اســتانی صادر شده 
است؛ به طوری که برای هر استان ۵نفر و 
هر شهرستان ۳عضو هیئت نظارت در نظر 

گرفته شده است. 

شورای نگهبان باشگاه سیاسی نیست
گزارشی از نشست خبری سخن گوی شورای نگهبان در مشهد و همایش اعضای هیئت نظارت بر انتخابات

 علیرضارزمحسینی،استاندارخراسانرضوی: آمادگی داریم با همکاری خیران، 
در استان مراکز ترک اعتیاد راه اندازی کنیم و تعدادی از دانش آموزان آسیب دیده را زیر پوشش 
قرار دهیم. هم اکنون مراکز خصوصی ترک اعتیاد برای ارائه خدمات از هر نفر 7۵0هزار تومان 

دریافت می کنند و پرداخت این رقم خارج از توان مراجعه کنندگان است.

 مهدییعقوبی،معاونخدماتشهریشهرداریمشهد: در بهار و تابستان امسال  
برای لای روبی و پاک سازی بیش از 600هزار مترطول کانال و مسیل سرپوشیده شهر برنامه 
و اعتبار ویژه ای تدوین کردیم و عملیات اجرایی لای روبی با بیش از 70درصد پیشــرفت در 

حال انجام است.

 سیدمحسنحسینیپویا،عضوشورایشهرمشهد: در راستای تحقق شهر همگان 
و ماده2۵ منشور حقوق شهرنشینی نصب آبخوری های سه سطحی ویژه کودکان و توان یابان در 

بوستان های منطقه12 شهرداری مشهد انجام شد.

 محمدساداتی،مدیرآماروفناوریاطلاعاتدانشگاهعلومپزشکیمشهد: در 
راستای اجرای برنامه نظام ارجاع و پرونده الکترونیک سلامت، سامانه نوبت دهی مراکز درمانی 

و کلینیک های ویژه بیمارستان ها به روزرسانی و قابلیت نوبت دهی فالوآپ به آن افزوده شد.

 محمدصادقبراتی،معاونهماهنگیومدیریتامورزائراناستانداری:احداث 
زائرسراهای ارزان قیمت گام مهمی در راستای تسهیل زیارت اقشار بی بضاعت و کم توان مالی 

است. 

 رضــااســماعیلی،مدیرمرکــزپایــشآلایندههایزیســتمحیطی
شهرداریمشــهد:  کیفیت هوای مشهد از شــامگاه سه شــنبه روند افزایش آلاینده ها 
را به خود گرفت و این روند در روز گذشــته نیز با حاکم شــدن پایداری هوا، ادامه داشــت. 
 با توجــه به حاکم بودن شــرایط پایدار جــوی، برای امــروز نیز افزایش غلظــت آلاینده ها 

پیش بینی می شود. 

 دیگه چه خبر؟

کوتاه از همایش

 در آســتانه ولادت نبــی اکــرم)ص( و
 امام صادق)ع( مشــهدالرضا)ع( غرق در نور و 
سرور است.شهرداری مشــهد هم آن طور که 
مدیرکل هماهنگی و نظارت بر خدمات شهری 
شــهرداری گفته 164هــزار مترطــول را در 
شهر آذین بندی کرده اســت. به گزارش پایگاه 
اطلاع رســانی شــهرداری، علیرضا صحراگرد 
با بیان این خبر، اضافه کرد: به مناســبت روز 
ولادت حضرت محمد)ص( نظافت، رفت وروب 
و شست وشوی معابر شــهر به خصوص معابر 
منتهی به حرم مطهر به طول ۹کیلومتر انجام 

خواهد شــد. وی از آماده ســازی 400چشمه 
سرویس بهداشــتی در معابر منتهــی به حرم 
مطهــر خبــر داد. همچنیــن بــه گــزارش 
آستان نیوز به همین مناســبت سرود »رحمه 
للعالمین« با هدف گرامیداشت سالروز ولادت 
 باســعادت پیامبر اکــرم)ص( و میلاد فرخنده
امام جعفرصادق)ع( از سوی گروه های همکار 
با واحــد آوای رضوان مؤسســه آفرینش های 
هنری آســتان قــدس رضــوی در مراســم 
 نمازجمعه تهران و ۳4شــهر دیگر کشور اجرا 

خواهد شد.  

معــاون دادســتان عمومی و انقــلاب مرکز 
خراسان رضوی از بی خطرسازی پسماندهای 
عفونی بیش از 1000مطب در مشــهد خبر 
داد . به گــزارش روابط عمومی دادگســتری 
خراسان رضوی، فرزاد بهشتی گفت: بنابراعلام 
سازمان نظام پزشکی و دانشگاه علوم پزشکی، 
احتمال وجود برخی مطب ها که پسماند ویژه 

را در پســماند عادی مخلوط می کنند، وجود 
دارد. بر همین اساس و برای رسیدن به معیاری 
واحد، تصمیم گرفته شد که رشته های پزشکی 
که بر اساس نوع فعالیتشان، پسماند عفونی و 
پزشکی تولید می کنند، حتما بررسی شوند تا 
پسماند های این مطب ها با عنوان پسماند ویژه 

جمع آوری شود. 

www.photoshahr. ir

آرا
هر

  ش
ه |

ند
ش

خ
ن ب

س
ح

: م
س

عک

نظــارت  از 
اســتصوابی کوتاه 

نمی آییم
حسن  محــــمد
صــادقی مقدم، عضو حقوق دان 
و معـاون اجرایـی و امــــــور 
انتخـــابات شـورای نگهبان نیز 
طـی سـخنانی در ایـن همایش 
بیـان کـرد: مـا از موضـوع احراز 
صلاحیـت و نظارت اسـتصوابی 
کـه  چـرا  نمی آییـم؛  کوتـاه 
وظیفه قانونـی شـورای نگهبان 
اسـت. تدبیـر حکیمانـه ای بـود 
کـه عزیـزان در تدویـن قانـون 
و شـورای  داشـتند  اساسـی 
تضمین کننـده  را  نگهبـان 
نظـام  و  انقـلاب  سـلامت 
برشـمردند و این مطلب بسـیار 

روشـن و واضـح اسـت.

فعالیــت 150هــزار پلیــس در جریان 
انتخابات

سردار حسین اشتری، فرمانده نیروی انتظامی 
جمهوری اسلامی ایران، نیز که برای حضور در 
همایش سراسری هیئت های نظارت بر انتخابات مجلس به مشهد 
سفر کرده است، در حاشیه این مراسم به ایرنا گفت: تأمین امنیت 
انتخابات بر عهده نیروی انتظامی اســت و به طــور قطع افزون بر 
1۵0هزار پلیس در جریان انتخابات در شعبه های اخذ رأی حضور 
دارند.وی اضافه کرد: امسال این امکان فراهم شده است تا استعلام 
سوابق نامزدهای انتخابات مجلس به صورت تجمیعی انجام شود؛ 
بنابراین اطلاعات لازم به طور یکجا برای اعضای شــورای نگهبان 
ارسال می شــود.  فرمانده ناجا همچنین در سخنرانی خود در این 
همایش، به تشکیل قرارگاه ویژه این نیرو برای پاسخ سریع و دقیق 
به استعلامات شورای نگهبان اشــاره و بیان کرد: »اطلس امنیتی 
انتخابات« نیز تعیین شده و نقاطی که ممکن است در آن با مشکل 
امنیتی مواجه شویم، کاملا مشخص اند. بر اساس این اطلس امنیتی، 
از همین الان مشخص است که در کدام حوزه ها و شعب احتمالا 
مشکل خواهیم داشت؛ بنابراین پیش بینی های لازم را انجام داده ایم 

و کاملا آماده تأمین امنیت انتخابات هستیم. 

آقای رئیس جمهور کام 
مردم را تلخ کرد

بـه گـــزارش تسنیم، 
حجت الاسلام  دیروز 
احمــد   والمسلمین 
مروی در همایش آموزشی هیئت های 
آقای  کرد:  اظهار  نتخابات  ا بر  نظارت 
رئیس جمهور خبر خوش داد و گفت ذخایر 
نفتی بزرگی پیدا کردیم که خبر امیدبخشی 
است، اما چرا این خبر خوب را با یک موضوع 
تلخ کنیم؟ باید شکرگزار این نعمت باشیم 
و وحدت و یکدلی را گسترش دهیم و اگر 
حرفی هست، در جلسه خصوصی  بیان 
کنیم. وی برخورد با مفاسد را مطالبه بحق 
مردم دانست و تأکید کرد: بنده با رئیس 
قوه قضائیه رفاقت 4۵ساله دارم. شهادت 
می دهم که یک بار مسئله خطی یا شخصی 
در نگاه های قضایی آقای رئیسی ندیده ام؛ 

بنابراین باید این جریان را تقویت کنیم.

بررســی  نتایــج 
صلاحیت ها مستند 

شود
عضــــو حقوق دان 
شـــورای نگهبان نیـــــز در ایـــن 
هــــمـــایش از هیئــــت هـــای 
نظـارت بـر انتخابـات خواسـت تـا 
نتایج بررسـی صلاحیت هـای خود را 
مسـتند کننـد. محمد دهقـان افزود: 
شـورای نگهبـان یـک اصل اساسـی 
دارد و آن عمـل بـه مُـر قانون اسـت. 
وی بـا اشـاره بـه اسـتقامت بـزرگان 
در شـورای نگهبـان بـرای جلوگیری 
از اسـتحاله نظـام، گفـت: حضـور 
همچـون  بزرگـی  شـخصیت های 
آیـت ا... جنتـی و آیـت ا... یـزدی در 
شـورای نگهبان یکی از عوامل اصلی 
در جلوگیری از اسـتحاله نظـام بوده 

اسـت.


